

14 me

Papa ak manman m te mèt lage m, Senyè a va ranmase mwen. Sòm 27. 10

Mwen jwenn yon Papa ki renmen m

“Mwen te grandi san mwen pa t konnen papa m. Ane apre ane, m t ap vin plis fêmen. M t ap vin pi rayisab, m te rayi tout moun... Donk, pou m te ka ranplase absans papa sa, m pa t janm konnen an, m te vle reyisi nan lavi. M t ap fè anpil kòb, men mwen te toujou tris epi sèl... e san m pa menm rann mwen kont, m te vin esklav dwòg, kleren, manti ak vyolans.

Epoutan, nan fon kè m, m te vle konnen si Bondye egziste. Youn nan tant mwen yo te konnen levanjil, depi kèk ane. Yon jou, m al vizite l, e pandan m la, m te santi yon lapè ak yon lanmou m pa t konnen. Sa te sitèlman fò, m te prèt pou m kriye, men yon vwa t ap di nan tèt mwen : “se pa pou ou, yo pral pran plezi sou ou, tounen lakay ou”. M pa t di pèsonn anyen, men m te tris, m te dwe tounen lakay mwen nan demen. Nan demen maten, kouzen m nan te mande m pou m ale legliz avè l. Lè nou rive, menm vwa ki nan tèt mwen an di m ankò : “Yo pral pran plezi sou ou, bagay sa pa pou ou”. Koral la te kòmanse chante e se lè sa a m te santi yon fòs, yon trankilite, yon lanmou san mezi ki te desann sou mwen, se te kòm si Senyè a te pran m nan bra li. Tout peche mwen yo, tout chenn mwen yo, kolè m nan, te disparèt. M te kòmanse kriye tèlman m te kontan, finalman m jwenn Papa m”.

Antonio

14 mai

**Quand mon père et ma mère m'auraient abandonné,
l'Éternel me recueillera.** Psaume 27. 10

J'ai trouvé un Père qui m'aime

“J’ai grandi sans connaître mon père. Au fil des années, je me suis de plus en plus renfermé sur moi-même. De plus en plus amer, j’en voulais à tout le monde... Alors, pour compenser l’absence du père que je n’avais jamais connu, j’ai voulu réussir dans la vie. Je gagnais beaucoup d’argent, mais j’étais toujours triste et seul... et sans m’en apercevoir, j’étais devenu esclave de la drogue, de l’alcool, du mensonge et de la violence.

Pourtant, au fond de mon cœur je voulais savoir si Dieu existait. Une de mes tantes connaissait l’évangile depuis des années. Un jour, je suis allé lui rendre visite, et là j’ai ressenti une paix, un amour inconnu. C’était tellement fort que j’en aurais pleuré, mais une voix dans ma tête me disait : “Ce n’est pas pour toi, ils vont se moquer de toi, repars chez toi”. Je n’ai rien dit à personne mais j’étais triste, je devais repartir le lendemain. Le matin, mon cousin m’a demandé de l’accompagner à l’église. Quand nous sommes arrivés, la voix dans ma tête me disait encore : “Ils vont se moquer de toi, ce n’est pas pour toi”. La chorale a commencé à chanter et là j’ai ressenti une autorité, une paix, un amour infini qui descendaient sur moi, comme si le Seigneur me prenait dans ses bras. Tous mes péchés, mes chaînes, ma colère disparaissaient. Je me suis mis à pleurer de bonheur, je venais enfin de trouver mon Père.”

Antonio